
 

 

 

 

Miesto zasadnutia Zasadačka, Vápencová 34 
Začiatok 17:30 hod. 
Ukončenie 18:50 hod. 
Prítomní podľa prezenčnej listiny 

. 
1. 

Úvod 
 

Z neúčasti na zasadnutí komisie športu a turizmu sa ospravedlnil p. poslanec Martin Čorej, poslanec 
Marek Čechovič a poslanec Miroslav Antal. Za meškanie sa vopred ospravedlnil člen komisie Martin 
Kaniansky. Úvodom predseda komisie p. Jozef Tittel privítal prítomných členov komisie a hostí. V úvode 
predseda komisie p. Jozef Tittel navrhol, že nakoľko medzi prítomnými chýbajú predkladatelia bodu 1. 
Návrh na zmenu dotačnej schémy v oblasti športu a turizmu, sa daný bod z programu dnešnej komisie 
stiahne, presunie na ďalšiu komisiu a nahradí bodom Požiadavky komisie športu a turizmu na rozpočet 
MČ BA-DNV na rok 2024.  

Prezentácia: 7 
 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie zmeny programu 

 7 0 0 ÁNO 

 

Za prijatie zmeny programu Komisie športu a turizmu pre zasadnutie dňa 25.9.2023 hlasovalo kladne 
3 poslanci a 4 neposlanci. Zmena v rokovacom poriadku bola prijatá.  

Predložený návrh programu bol nasledovný: 

Por. 
číslo Názov bodu programu 

1. Požiadavky komisie športu a turizmu na rozpočet MČ BA-DNV na rok 2024 

2. Údržba Cyklomosta Slobody 

3. Údržba cyklotrás v KÚ DNV 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie zo dňa 25. septembra 2023 

Komisia športu a turizmu 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 



 

 
K bodu 1  Požiadavky komisie športu a turizmu na rozpočet MČ BA-DNV na rok 2024 

Z obsahu diskusie: 

Predseda komisie Jozef Tittel predal slovo konateľovi spoločnosti DNV ŠPORT, spol. s r.o. Andreiovi 
Danielovi Kiszelovi s otázkami: 

Aké má DNV ŠPORT, spol. s.r.o požiadavky na rozpočet? 

Roman Mozsi položil k diskusii otázku „Nakoľko sa minimálne tri roky nebude na Bukovčana 3 nič 
budovať, či máte v rozpočte započítanú údržbu a stavanie ihrísk na I. Bukovčana 3?“ 

Andrei Daniel Kiszel odpovedal členovi komisie Romanovi Mozsimu, že potrebné body zahrnie do 
rozpočtu. Rozpočet následne Andrei Daniel Kiszel predloží na dozornej rade. Bude sa niečo navyšovať 
a spomenul, že potrebuje jedného človeka navyše aby pokryl predložené veci. K posledným realizáciám 
spoločnosti Andrei Daniel Kiszel vymenoval, že: 

Na Mečíkovej sa upravilo ihrisko tak, že sa dala dole sieť a spravili sa bočné úpravy. Prišla ďalšia vec to 
zdvihnúť. Andrei Daniel Kiszel predpokladal, že trvať to bude rok, ale navrhovatelia to komunikovali so 
starostom, takže je otázne v akom období sa to bude riešiť. Pôvodne chcel Andrei Daniel Kiszel malú 
zelenú sieť, ale odborníci na vtáky a ich hniezdenie nesúhlasili s farbou siete, pretože zelená by mohla 
byť pre vtáctvo nerozoznateľná od stromov v okolí a mohli by sa o sieť zachytávať a preto sa zmenila 
navrhovaná zelené farba siete na bielu, aby bola viditeľnejšia pre vtáctvo. K problematike veľkostí ôk 
v sieti presadzoval Andrei Kiszel aby boli menšie, ale prišiel podnet, že v Devínskej Novej Vsi je počas 
zimného obdobia väčšia hmla a mrzne a niekedy aj keď prší, tak by mohla byť vyvolaná na sieť väčšia 
záťaž. Na základe toho, aby tá váha nebola taká veľká, preto je sieť tak navrhnutá.  

Na komisiu dorazil Martin Kanianský, ktorý sa elektronicky za meškanie vopred ospravedlnil.  

Roman Mózsi skonštatoval, že obyvatelia sú radi, že sa dá na ihrisku normálne zahrať basketbal. Andrei 
Kiszel dodal, že komunikovali so všetkými stranami, aby všetkým vyšli v ústrety najviac ako sa dá. 
Andrei Kiszel pokračoval v informovanosti zúčastnených a poznamenal, že DNV ŠPORT pokračuje 
v investíciách sa robí workoutové ihrisko vedľa hokejbalového ihriska, predtým sa robilo detské ihrisko 
pri vchode do areálu na Vápencovej ulici a teraz sa pracuje na zázemí.  

Roman Mózsi poznamenal, aby sa nezabudlo dávať ihriská po mestskej časti rovnomerne.  

Člen komisie Martin Kaniansky sa opýtal, či DNV ŠPORT bude riešiť aj Projekt mestskej časti na úpravu 
vnútrobloku Jána Smreka. Andrei Kiszel spomenul, že to bude riešiť pani Langsfeldová, Dotácia je na to 
40 000,- EUR.  

Predseda komisie Jozef Tittel , prerušil diskusiu s tým, že daná problematika už v rozpočte je a vrátil sa 
k problematike workoutového ihriska a vyjadril, že by sa komisia mala zjednotiť s požiadavkami DNV 
ŠPORTOM a do rozpočtu zahrnuli aj údržbu cyklotrás, údržbu športového areálu na I. Bukovčana 
a navrhol by navýšenie dotácie v oblasti športu a turizmu. 

Do výstupu vstúpil s poznámkou Andrei Kiszel, že v areáli I. Bukovčana pravú stranu DNV ŠPORT, spol. 
s.r.o. spraví. Upraví petangové ihrisko, pridajú lavičky. Andrei Kiszel komunikoval s Dohľadovým 



centrom o možnosti najideálnejšieho umiestenia kamier. Stará detská stena a pieskovisko sa odstráni 
a potom sa uvidí ako budú ďalej postupovať podľa finančných možností. Z druhej strany DNV ŠPORT 
zatiaľ nebude robiť nič a spoločnosť počká na výsledky rokovaní, čo sa s priestorom nakoniec bude 
robiť.  

Roman Mózsi poznamenal, že momentálne prioritne základná škola využíva telocvičňu. Andrei Kiszel 
ale poznamenal, že už sa o podobe areálu I. Bukovčana diskutovať dá. K diskusii sa pridal člen komisie 
Martin Kaniansky, ktorý povedal, že do konca septembra boli robené výberové konania na projektanta 
a do 30. septembra 2023 majú dostať všetky ponuky. Následne určenie projektov bude na 
zastupiteľstve.  

Andrei Kiszel pokračoval vo výstupe a spomenul, že momentálne údržba prebieha a každý týždeň sa 
kosí, pribudnú bránky, ktoré má  DNV ŠPORT od p. Kanianského. 

Predseda komisie Jozef Tittel posunul diskusiu a vyzval k predkladaniu návrhov čo sa týka investícii a čo 
sa týka údržby. 

K diskusii sa pridal Roman Matkovčík, ktorý sa chcel informovať ohľadom turistickej trasy na 
Vyhliadkovú vežu k raketovej základni. Poznamenal, že trasa k Vyhliadkovej veži vedie cez dieru v plote. 
Spomenul, že v danej problematike vzniká konflikt medzi Štátnymi lesmi, ochranármi. Poslanec Peter 
Kolega pripomenul, že turistická trasa vedie cez pozemky, ktoré majú veľa majiteľov. Roman Matkovčík 
poznamenal, že sa dajú osloviť LESY Slovenskej republiky, štátne lesy, ktoré sú správcom daného 
pozemku.  

Člen komisie Roman Mózsi vyjadril požiadavku, že by rád riešil problematiku cyklotrasy od Rolanda po 
Cyklomost Slobody a hlavne jeho kapacitu na šírku, ktorá nespĺňa normy cyklotrasy. Člen komisie 
k problematike pridal poznámku, že by sa mohlo kosiť od Cykolomosta po vodnú nádrž Mlynská.  

Poslanec Peter Kolega pripomenul, že cyklotrasa sa nedá rozširovať, pretože z jednej strany je 
ochranné pásmo V. stupňa. Roman Mózsi tiež pripomenul, že cyklisti po cyklotrase niekedy jazdia príliš 
rýchlo. Roman Matkovčík poznamenal, že by bolo dobré na úsek osadiť značku „spomaľ“ na miestach 
keď sa vchádza do Devínskej Novej Vsi a pri vodnej nádrži Mlynská.  

Člen komisie Mikuláš Duraj navrhol, že je potrebné upraviť aj cyklotrasu medzi Cyklomostom Slobody 
a cyklomostom Vysomarch, ktorá je po záplavách v dezolátnom stave. 

Predseda komisie Jozef Tittel poznamenal, že v tomto úseku je veľký problém. Z Devínskej Novej Vsi 
padol nápad osloviť Ministerstvo obrany SR, nakoľko im tá stavba niekedy patrila. Problém je v počte 
vlastníkov pozemkov cyklotrasy. K daným pozemkom nemá nikto právny vzťah ani mestská časť, ani 
župa a ani mesto.  

Roman Mózsi sa informoval, či k problematike cyklotrás patria aj prechody pre chodcov. K diskusii sa 
pridal člen komisie Martin Kaniansky, ktorý poznamenal že Cyklokoalícia vypracovala celú metodiku 
cyklokomunikácii. Rozdelili trasy na regionálne, miestne a lokálne aj s definovaním šírky. Martin 
Kanianský navrhol, že by sme sa mali opýtať Cyklokoalície ako by pristúpili k riešeniu rozšírenia, 
značenia cyklotrasy.  



Predseda komisie poznamenal, že mestská časť BA – DNV potrebuje vzťah buď k pozemku, alebo ku 
stavbe. V tomto prípade by to bola investícia do cudzieho majetku, čo sa nesmie a preto je to zložitý 
problém.  

K diskusii sa pridal poslanec Ing. Ján Žatko s otázkou v akom štádiu je problematika vlastníckych práv 
v oblasti okolo Mláky. Poslanec Peter Kolega dodal, že problematika je stále v riešení.  

Člen komisie Mikuláš Duraj sa informoval o stave architektonickej súťaže. Poslanec Peter Kolega 
povedal, že sa na stav informuje v komisii dopravy, výstavby a parkovacej politiky.  

Predseda komisie vyzval členov komisie na doplňujúce otázky.  

Slovo si vzal člen komisie Martin Kaniansky, ktorý sa informoval o schválenom rozpočte na rok 2023 
o sume šport výdavky 323 000,- EUR plus šport kapitálové výdavky 150 000,- EUR a šport finančné 
operácie 0,- EUR.  

Andrei Kiszel vysvetlil, že 323 000,- EUR neputuje do DNV ŠPORT, spol. s.r.o. a dané investície sa 
používajú na vybudovanie ihrísk ako je detské ihrisko a ihrisko pri hokejbale plus garáže. Martin 
Kanianský dodal, že návrh rozpočtu pre rok 2023 hovoril o sume 400 000,- EUR, z toho 250 000,- EUR 
bola prevádzka DNV ŠPORT 100 000,. EUR bolo na projekt areál Vápencová a ostatné športoviská 
a 73 000,- EUR boli športové areály miestneho významu, ale v návrhu rozpočtu pre rok 2024 je len 
250 000,-EUR.  

Andrei Kiszel vysvetlil, že je to suma, s ktorou musí DNV ŠPORT narábať a v prípade väčších nákladov 
komunikovať s Mestskou časťou Bratislava – Devínska Nová Ves. Člen komisie Martin Kaniansky sa 
informoval, či má  DNV ŠPORT, spol. s.r.o v pláne nejaké výdavky, na čo Andrei Kiszel poznamenal, že 
potrebujú kosačky a menší kamerový systém, čo zapracuje do požiadaviek. Poslanec Peter Kolega 
pripomenul, že sa daná problematika bude riešiť cez Dozornú radu.  

Predseda komisie posunul diskusiu k predkladaniu ďalších nápadov.  

Andrei Kiszel otvoril tému, že Slovensko organizuje EURO 2024. Andrei Kiszel navrhuje aby aj u nás 
v Devínskej Novej Vsi pôsobilo nejaké mužstvo. Následná komunikácia so SFZ je taká, že keby sme 
žiadali o nejaký umelý trávnik tak SFZ by nám väčšiu čiastku zaplatila. Problém ale nastáva, že možno 
by na dva mesiace zabrali štadión SFZ, kde by vznikol problém, že by miestne tímy nemali kde hrať. Na 
druhej strane je to príležitosť do budúcna získať nové ihrisko.  

Martin Kaniansky priblížil problematiku situácie. V roku 2025 budú Majstrovstvá Európy U21 na 
Slovensku a v Bratislave sa bude hrať jedna skupina, čo bude Slovensko a nejaké ďalšie tri tímy. SFZ 
požiadalo všetky futbalové tímy v Bratislave či by poskytli infraštruktúru. Otázka je na aké obdobie to 
chcú zaviesť?  

Roman Mózsi poznamenal, že by sme možno boli uprednostnení. Andrei Kiszel pripomenul, že SFZ, 
alebo UEFA dáva peniaze na umelé ihriská, ale musí byť novovybudované a zatiaľ len informuje, že 
máme možnosť sa zapojiť.  

Andrei Kiszel dodal otázku k vybudovaniu svetiel na P. Horova. Martin Kanianský sa informoval, či by 
pri betónovom ihrisku bolo možné vybudovať osvetlenie. Andrej Kiszel podotkol, že budú využívať 



 

 

 

solárne svietenie. Karbónový 6-metrový stĺp stojí cez 500,. EUR. Andrei Kiszel požiadal, že by na Horova 
potrebovali ešte dva stroje na vonkajšie cvičenie. Na dozornej rade Andrej Kiszel predloží náklady.  

Martin Kanianský navrhol osloviť Cyklokoalíciu s pomocou o vybudovanie cyklistickej infraštruktúry. 
Roman Mózsi tiež poznamenal, že by sme mali zvážiť pridať prechod pre chodcov na Ulicu Istrijská ku 
križovatke s Eisnerovou. Poslanec Peter Kolega prisľúbil, že problematiku preberie komisia dopravy, 
výstavby a parkovacej politiky. Predseda komisie vyjadril, že by bol rád keby sa problematika cyklotrás 
riešila celistvo a chytilo by sa toho napr. ministerstvo dopravy.  

Uznesenie 1/1/2023 
 

Komisia športu a turizmu žiada miestny úrad mestskej časti Bratislava – Devínska Nová Ves 
o zapracovanie požiadaviek do rozpočtu mestskej časti Bratislava – Devínska Nová Ves na rok 2024 
v oblasti športu a turizmu, ktoré vyplynuli z diskusie. 

1. Zjednotiť sa s požiadavkami DNV ŠPORT, spol. s.r.o. 
2. Zahrnúť do rozpočtu mestskej časti Bratislava – Devínska Nová Ves údržbu cyklotrás a údržbu 

športového areálu na I. Bukovčana 
3. Navýšenie dotácie v oblasti športu a turizmu 
4. Vykonať kosenie v úseku od Cyklomosta slobody po vodnú nádrž Mlynská 
5. Vykonávať starostlivosť o cyklostrasy v správe mestskej časti Bratislava – Devínska Nová Ves 

Prezentácia: 8 
 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 
uznesenia 

 8 0 0 ÁNO 

 

Za zapracovanie požiadaviek, ktoré vyplynuli z diskusie hlasovali za 3 poslanci a 4 neposlanci. 
Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 2  Údržba Cyklomosta Slobody 

K bodu údržby Cyklomostu Slobody začal diskusiu predseda komisie Jozef Tittel, ktorý ozrejmil 
problematiku, že miestny úrad oslovili ľudia že Cyklomost Slobody začal korodovať. Predseda komisie 
informoval zúčastnených, že kontaktoval BSK, ktorý predsedu informoval, že v priebehu októbra sa 
bude Cyklomost Slobody pretierať špeciálnou látkou. 

Ďalej predseda komisie navrhol vynechať bod č. 3 Údržba cyklotrás v KÚ DNV, nakoľko v predošlej 
diskusii bol bod prerokovaný. Zhrnul, že komisia športu a turizmu navrhla údržbu cyklotrás zahrnúť do 
rozpočtu a skúsiť získať do vlastníctva pozemky a stavby, ktoré sú súčasťou cyklotrás tak, aby sa 
mestská časť o to vedela starať.  

 Rôzne   



 

Člen komisie Mikuláš Duraj poznamenal, že je potrebné vyriešiť majetko-právne vzťahy k ceste, alebo 
pozemkom cyklotrás. Predseda komisie navrhol, aby sa mestská časť starala o údržbu aspoň o tie 
cyklotrasy, ktoré má a pokúsime sa komunikovať s LESY Slovenskej republiky, štátne lesy. Predseda 
komisie Jozef Tittel  a členovia sa zhodli, že by bolo dobré problematiku riešiť celistvo a nie po úsekoch. 
Člen komisie Roman Mózsi vyslovil presvedčenie, že je možno väčšia šanca sa dopracovať k výsledku 
ak budeme problém riešiť po častiach ako z toho vytvoriť komplexný, celistvý problém. Členovia sa 
zhodli, že je potrebné udržiavať v čistote aj časť cyklotrasy vedúcej k Záhorskej Bystrici. Roman Mózsi 
pridal k diskusii, že je potrebné sa o cyklotrasy starať, pretože je to obraz Devínskej Novej Vsi. Predseda 
komisie prisľúbil, že mestská časť bude hľadať možnosti.  

Martin Kaniansky sa vrátil k bodu Návrh na zmenu dotačnej schémy v oblasti športu a turizmu o ktorom 
ho predseda komisie informoval, že bol z rokovania daný bod vypustený a presunutý na ďalšie 
zasadnutie komisie. K tomu člen komisie Martin Kaniansky len podotkol, že spolu s poslancom 
Martinom Čorejom navrhujú dotačnú schému spraviť čo najproduktívnejšie podľa jednotlivých 
princípov a že pred tým ako oslovíme športové kluby by sa mala komisia zamyslieť na vylepšení danej 
schémy v bodoch: 

1. Športové kluby nepoznajú dané pravidlá, kto sa k akej dotácii môže dostať 
2. Či by bola možnosť zvýšiť dotácie pre budúci rozpočtový rok 
3. Zvážiť váhovanie – kritéria by to mali zahrňovať čo najobjektívnejšie 

Predseda komisie Jozef Tittel dodal, že v oblasti problematiky dotačnej schémy v oblasti športu 
a turizmu je viacero problémov a preto bol pôvodný bod komisie presunutý na iné zasadnutie komisie 
športu a turizmu. 

Predseda, poslanci a členovia komisie sa oboznámili s materiálmi Projektu mestskej časti na úpravu 
vnútrobloku J. Smreka. 

Predseda komisie na záver komisie dodal, že na župe bola schválená BRDS (Bratislavská regionálna 
dotačná schéma) a že budúci rok bude otvorená výzva aj pre športové kluby a mestské časti v oblasti 
športu. Na stránke je možné dohľadať potrebné materiály vo VZN aj kontakty na ľudí, ktorí vedia vo 
veci poradiť.  

Člen komisie Roman Mózsi sa dodatočne informoval o stave problematiky „Srdce“ ak nemá 
príspevková organizácia potrebné kapacity, treba sa zaoberať rozpočtom. Základná údržba je ale 
vykonávaná.  

  Záver 

Predseda komisie na záver všetkým poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 

 

 

 Titul., meno a priezvisko Podpis 
 
Zapísala 

 
Mgr. Veronika Mrvová 

 



 
Predseda komisie 

 
Bc. Jozef Tittel, v.r. 

 

 


